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 JNFביקור משלחת הדיור של 

)קק"ל( ארה"ב סיירה השבוע בעמק כדי לעמוד  JNFמשלחת הדיור של 
 JNFחלק מחזון הצמיחה של  מקרוב אחר הפרוייקטים שבהם הם שותפים.

בצפון בשנים האחרונות הוא הצמיחה הדמוגרפית והמעבר של משפחות 
זור, מה שנושק לגמרי לחזון המועצה. לשם כך משקיעים בארגון חדשות לא

ים כספיים לפיתוח תשתיות בהרחבות ובשכונות בישובים ומביאים משאב
. בשני JNF -שני ישובים שבהם משקיע ה -שלנו. ביקרנו בגשר ובחמדיה 

עם  ההישובים התרגשה המשלחת לראות את התשתיות שבוצעו, נפגש
וכן עם הנהלות  ןלבנות את בית ותנציגי משפחות אשר בונות או עתיד

שם הם מתעתדים להתחיל בקרוב את  -יתן הישובים. כמו כן ביקרו בנוה א
 פעילותם יחד עם החברה הכלכלית של המועצה. 

המשלחת התפעלה מהצמיחה המואצת, מפעולות השיווק שנעשות הן על ידי המועצה והן על ידי הישובים, ומהמשפחות 
נת וחינוך איכותי. ימצויהנפלאות המגיעות לעמק, מתוך רצון להיות חלק מהקהילה ולהעניק לילדיהם סביבת התפתחות 

 הודינו להם כמובן על ההשקעה הרבה, וכבר דיברנו על המשך שיתוף פעולה בפיתוח ישובים נוספים. -אנחנו 
 

 יחידת נוער מצטיינת
 ,הבוקר בטקס חגיגי, שהתקיים במסגרת ועידת השלטון המקומי לחדשנות
 זכתה יחידת הנוער שלנו בניהולה של מאיה ארטל בפרס יחידת נוער

חינוכית משמעותית, ענפה ומקצועית תוך מתן מענה "על עשייה  - מצטיינת
למגוון האוכלוסיות והצרכים בקהילה, וחתירה לחיזוק העולם הערכי של 

 הדור הצעיר."
לפני כחודש נערך כאן ביקור של ועדת הפרס, ובני הנוער שלנו הציגו 
בפניהם את העשייה והפעילות הרבה שנעשית בשנים האחרונות. בין היתר 
הוצגו שילוב בני נוער עם צרכים מיוחדים בפעילות, שביל עמק המעיינות 

כמה שיותר כפלטפורמה חינוכית והשותפויות הרבות שנוצרות, כדי לגרום ל
 מהעשייה המועצתית ומבני הנוער.  בני נוער להיות חלק בעשייה. ועדת הפרס התרשמה עמוקות

 אנו מברכים את צוות המחלקה וגאים ביוזמות, בעשייה ובמעגלים הרבים שאתם יוצרים ומחברים.
 

 עמק מיוחד
ה רונן מנהלת בית ספר דרור, לכל צוותי מנהלת כיתות נווה וגלי בתחילת השבוע התקיים כנס שהופק על ידי יעל וירוב

 החינוך והטיפול בעמק העובדים עם ילדים על הספקטרום האוטיסטי. 
מעל מאה מחנכים ומחנכות, מטפלים ומטפלות, סייעות, ואנשי צוות התאספו באודיטוריום בגאון הירדן. בטקס שפתח את 

נאמרו ברכות והוקרן סרט מרגש שנעשה במיוחד לקראת הכנס הופיע הרכב מוסיקלי הפועל בכיתות נווה בגאון הירדן, 
הכנס. לאחר הפתיחה התקיימו סדנאות השראה שונות. הצוותים עושים עבודה נפלאה ומיוחדת, אשר מאפשרת פעמים 

 גאווה גדולה. הרבות שילוב הילדים בלמידה בכיתות הרגילות, ופעילות משותפת לבתי הספר ולנו מסב
 .א את נקודת המבט של הצוות לחיי היום יום שלהם בעבודההמבי לצפות בסרטממליצים 

  
 כנס הגיל הרך

הכנס אותו מובילות מנהלות הגיל הרך בישובים והמועצה, מיועד לכל צוותי החינוך  כבר מסורת בעמק. כנס הגיל הרך הוא
השנה כחלק מחודש יוצא מן הכלל . בגיל הרך במועצה ומטרתו להביע הוקרה והערכה לצוותים על עבודתם המסורה

 .הוקדש הכנס להעלאת המודעות לאנשים עם צרכים מיוחדים ובני משפחותיהם
התכנסו המשתתפים למעגלים לשוחח על המפגש עם המוגבלויות בפן האישי והמקצועי. בחלקו השני  לאחר מפגש וארוחה

 כת הקומה בת אל פאפורה.של הערב התקיים מופע מרגש, מצחיק ומעורר השראה עם השחקנית נמו
 דרכא. -חולק שי מיוחד אותו הכינו וארזו בסדנת הרוקחות של כתות התקשורת בכתות נווה אשר בבי"ס גאון הירדן םסיול
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=ZB9_t2k4d0k&feature=youtu.be&fbclid=IwAR1d1pP9C8Yqao-Q-GT4jpMBjusIiW_3Xt0ekg7f_fp0THjGgOWgFMiXqu4


 

 

 
 
 

 פורום רכזי מועדונים בישובים
פורום רכזי מועדוני ותיקים בישובים החל לפעול השבוע, וזאת מתוך צורך שעלה מהשטח. הפורום הוקם בשיתוף פעולה של 

 גיל עוז והמחלקה לשירותים חברתיים, יחד עם הצוותים מהישובים.
והמודלים הייחודיים לכל כרות עלה הגיוון הרב, יבסבב הה נס הפורום לראשונה במועדון הוותיקים בחמדיה.התכאתמול, 

 מהווים הזדמנות ליחד ולבילוי חברתי.ה ,המועדוניםמאחד 
נה. כולם מחפשים קשרים חדשים, רעיונות ומחשבה כאלה שהחלו לפעול רק לאחרולבפורום יש ייצוג למועדונים ותיקים ו

 יצירתית כדי לקיים את הפעילות.
לסיום הפגישה, צוות ה"משפחג" של גיל עוז, הציג רעיונות לחגיגת פורים, עשה הפעלה מחדדת מחשבה לחג והבטיח 

  שבגיליון "משפחג פורים" יוכל כל אחד למצוא שפע רעיונות וחיוכים לחג.
 

 תרגיל ית"מ
זור מרכז עידן והקימרון. במהלך אמש התקיים תרגיל של ית"מ )יחידת תגובה מהירה( עמק המעיינות בשיתוף הצבא, בא

זור תחנת הדלק של המפעלים המתגלגל אל מרכז עידן והקימרון. התרגיל תרגלו הכוחות התרחשות של אירוע חבלני בא
 צוות הביטחון של המועצה.  - בןלתרגיל היו שותפים גם מספר תושבים וילדים מהעמק וכמו

 
 
 
 
 
 

 !שלוםשבת 
 , יורם קרין

 ראש המועצה
 


